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Příspěvek na zajištění tramvajové linky č. 11, dopravní terminál,
rekonstrukce ulice Letní, potenciální úprava viaduktu v ulici SNP,
pokračující spolupráce v modernizaci Střední uměleckoprůmyslové
školy či projekty v oblasti sociálních věcí a životního prostředí. To vše a
mnoho dalšího projednaly dnes na svém společném jednání Rada
Libereckého kraje a Rada statutárního města Jablonec nad Nisou.

Co konkrétně jednání přineslo, shrnuli na tiskové konferenci hejtman Libereckého kraje Martin
Půta a primátor statutárního města Jablonec nad Nisou Miloš Vele.

Záznam tiskové konference ke zhlédnutí níže:



 


